

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an [Georg Christian Haine ?].

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 08.02.1715

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-8291

144168
158 B 1715

D.

Vir Excellentissime, Doctissimeque,

Nihil gratius mihi sane fuisset, quam si olim
Tibi apud nos agenti luculentam aliquod mei
erga Te amoris Documentum perhibere potuissem.
Sed vero non ulli meo merito, sed Tuae humanitati
tribuo, quae de me littera Tua, manus, quod misisti,
gratiosissimum comitantes, praedicant. Interim ut
nuper ausus sum aliquam dare amicitiae lessem,
similemque vicissim ab Te nactus sum; ita ne
responsum inane Tuis reponerem Epigrammatibus,
Programmata mea visum mihi est redempti loco
Tibi offerre. Sciteram ut persuasum mihi habeo,
Te pietatis Paterna, quae exemplo mihi Adolescenti
fuit, heredem existere: ita non alio voto votum,
quo me dignatus es, repenso nisi hoc, ut sta-
diosior inventus Giesfensis non modo elegantioribus
litteris, sed etiam vivido pietatis sensu ab Te im-
buatur, sicque laud perituram e laboribus Aca-
demicis fructum demetas. Vale.

T. Amplius nomini
Hal. 28 Febr.
1715.

Addictissimus
Augustus Hermannus
Francke